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ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 106 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
Πρακτικά:       106ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   15.04.2013 
Τόπος:             Λ. Βουλιαγµένης  224 & Αγ. ∆ηµητρίου, Αγ. ∆ηµήτριος 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

4. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

5. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ  

6. ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

7. ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ 

 
Παρευρέθησαν ο κ. Σ. Ψωµάς, ο διευθυντής του γραφείου κ. Θ. Ορεινός, και το µέλος κ. 
∆. Τιτόπουλος (Yingli). 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 
1ο Θέµα : Παρουσίαση εξελίξεων για την διοργάνωση Συνεδρίου στις αρχές 
Ιουνίου – εισήγηση Σ. Καπέλλος 

 
Γ.      Νέα θέµατα 

 
1ο Θέµα : Παρουσίαση και συζήτηση βελτιωµένης «Πρότασης» Συνδέσµου µε 
στόχο την προσέλκυση νέων µελών και άλλων πηγών εσόδων καθώς και την 
διατήρηση των υπαρχόντων µελών – εισήγηση Θ. Ορεινός  

 
2ο Θέµα : Mετεγκατάσταση  Συνδέσµου,  αλλαγή έδρας (π.χ. περ.Hilton, Πλ. 
Μαβίλη (Αµερικ.πρεσβεία), Κουκάκι, Κεραµικός, Λ. Συγγρού) ανάθεση 
εξεύρεσης νέου χώρου – εισήγηση Σ.Καπέλλος 
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2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κος Ζαχαρίου ενηµέρωσε για τη συµµετοχή του στην επιτροπή ΑΠΕ που έχει 
διοργανώσει το Eλληνογερµανικό Επιµελητήριο και στην οποία συµµετέχουν επίσης 
οι κ.κ. Παπασταµατίου (ΕΛΕΤΑΕΝ), Αγερίδης (ΚΑΠΕ), Κελέµης (Ελληνογερµανικό 
Επιµελητήριο), Καστανάκης (Ελληνογερµανικό Επιµελητήριο) κα Ηλιάδου 
(Ελληνογερµανικό Επιµελητήριο).  Στην επιτροπή συζητούνται θέµατα των ΑΠΕ και 
οι προτάσεις που προκύπτουν θα προωθούνται τόσο στο Υπουργείο όσο και στην 
Task Force. Υπάρχει συζήτηση για την αναβίωση του προγράµµατος «‘Ηλιος» 
(πιθανότατα µε νέα ονοµασία όπως «Ζεύς»). Το ∆Σ αποφάσισε σχετικά, να ζητηθεί 
ξανά µία συνάντηση µε το Ελληνογερµανικό Επιµελητήριο και συγκεκριµένα µε τον 
κ. Κελέµη προκειµένου ο ΣΕΦ να αναλάβει πιο ενεργό ρόλο στο πρόγραµµα «‘Ηλιος» 
καθώς αφορά αποκλειστικά στον κλάδο των φωτοβολταϊκών. 
 
Συζητήθηκε επίσης το θέµα της παρουσίας του Συνδέσµου κατά τη διάρκεια της 
Intersolar. ∆εν ελήφθη οριστική απόφαση επί του θέµατος που µένει να διευκρινιστεί 
µέσω ηλεκτρονικής αλληλογραφίας των µελών του ∆Σ. 
 
Επίσης, ο κος Σαρρής πρότεινε, και συµφωνήθηκε οµόφωνα, η αναδιανοµή 
αρµοδιοτήτων µε βάση το νέο ∆Σ. Θα επικαιροποιηθεί η λίστα επαφών (φορείς, 
επιµελητήρια, κόµµατα, πρεσβείες, τράπεζες) µε στόχο να υπάρχει τουλάχιστον ένα 
µέλος του ∆Σ, υπεύθυνο για την επικοινωνία µε κάθε επαφή, και µε δεδοµένη κάποια 
σχετική συνάφεια. Θα ακολουθήσουν συναντήσεις, οι οποίες θα καταγράφονται και 
θα υπάρχει ενηµέρωση των µελών σε κάθε ∆Σ. 
Συµφωνήθηκε ακόµη να καταγραφούν συνοπτικά το όραµα του ΣΕΦ, οι στόχοι του 
και οι στρατηγική επίτευξής τους. Στηριζόµενοι σε αυτά, τα µέλη του ∆Σ θα έχουν 
κοινή «γραµµή» στις συναντήσεις που θα πραγµατοποιούν κατά καιρούς µε φορείς, 
υπουργεία, τράπεζες κλπ. 
 
Τέλος, µετά και το ∆ελτίο τύπου του ΣΠΕΦ, το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα να απαντήσει 
σε αυτό µε απευθείας σχετική επιστολή προς τον Υπουργό ΠΕΚΑ εκθέτοντας ξανά τις 
θέσεις του Συνδέσµου µας . 
 
  

3.  Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης αλληλογραφίας. 
 

-  Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

1. Αρ.Πρ.740/21.3.2013 Επιστολή / email από την εταιρία/µέλος Solar Cells µε θέµα 
«Αλλαγή νόµιµου εκπροσώπου εταιρίας».  
2. Αρ.Πρ.741/21.3.2013 Επιστολή / email από την εταιρία/µέλος Solar Cells µε θέµα 
«Αλλαγή εκπροσώπου εταιρίας στο ΣΕΦ».  
3. Αρ.Πρ.742/21.3.2013 Επιστολή / email από την εταιρία/µέλος Ad.Mo.TeC µε θέµα 
«Αλλαγή νόµιµου εκπροσώπου εταιρίας».  
4. Αρ.Πρ.743/21.3.2013 Επιστολή / email από την εταιρία/µέλος Ad.Mo.TeC µε θέµα 
«Αλλαγή εκπροσώπου εταιρίας στο ΣΕΦ». 
5. Αρ.Πρ.744-754/22-28.3.2013 Επιστολές / email µε τη θέµα, τη δήλωση 
υποψηφιότητας για την ανάδειξη νέου ∆Σ στις εκλογές της 5.4.2013. 
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6. Αρ.Πρ.755/29.3.2013 Επιστολή /email από την εταιρία µέλος HAWI Ανανεώσιµες 
µε θέµα «Αίτηµα διαγραφής λόγω πτώχευσης της εταιρίας, λύση /εκκαθάριση αυτής». 
7. Αρ.Πρ.756/11.4.2013 Επιστολή/email από το Υπουργείο Ανάπτυξης µε θέµα 
«Μέτρηση και µείωση του διοικητικού κόστους σε 13 τοµείς στην Ελλάδα», αποστολή 
σε όλα τα µέλη για τυχόν προτάσεις/προβλήµατα γραφειοκρατίας που αντιµετωπίζουν. 
 
- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
1. Αρ. Πρ. 585/ 15.3.2013 Πρόσκληση σε  τακτική ΓΣ για τη διεξαγωγή εκλογών 
νέου ∆Σ. 
 
 4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδροµές 
µελών διαγραφή µελών για οφειλή συνδροµής. 

 
α. Το ταµείο του ΣΕΦ στην Alpha Bank σήµερα 15.04.2013 είναι 78.677,35 €,  
στην Πειραιώς 90.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 8.927,72 € ανοιχτά 
και στην Εθνική 90.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 8.793,21€ ανοιχτά. 
΄Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 276.388,28 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  
είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.14.3.2013: 1.000 (επανεγγραφή 
ΑΚΤΩΡ µετά την απορρόφηση της ΒΙΟΣΑΡ)  
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών και αρωγών µελών είναι: 0 €.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

  
Εγκρίθηκε οµόφωνα από το ∆Σ η πληρωµή του τελευταίου τιµολογίου της εταιρίας 
Foresight.  
Επίσης, συµφωνήθηκαν οµόφωνα οι κατά αποκοπή αµοιβές του νοµικού κου 
Ταβουλάρη οι οποίες είναι αναλυτικά : 1. 150€/ανά ∆Σ (εφόσον κληθεί να 
παρευρίσκεται), 2. 500 €/ ανά επιτυχή ΓΣ και 3. 700 €/ ανά επιτυχή ΓΣ η οποία θα 
έχει ως θέµα τις εκλογές. 

 
5. Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 

 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 
1ο Θέµα : Παρουσίαση εξελίξεων για την διοργάνωση Συνεδρίου στις αρχές 
Ιουνίου – εισήγηση Σ. Καπέλλος 

 Ο κος Καπέλλος ενηµέρωσε για την προσφορά που πήρε από εταιρία επικοινωνίας 
για τη διεξαγωγή συνεδρίου και τη παράλληλη διοργάνωση µικρής έκθεσης. Αφού 
συζητήθηκαν σχετικές λεπτοµέρειες αποφασίστηκε οµόφωνα, να γίνει συνέδριο µίας 
ηµέρας σε συνδυασµό και µε το Forum PV Grid το οποίο υποχρεούµαστε να 
διοργανώσουµε. Θα υπάρξει ελαφρύ γεύµα ενώ το προηγούµενο βράδυ θα 
οργανωθεί δείπνο για τους οµιλητές και κάποιους προσκεκληµένους από φορείς, 
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υπουργεία κλπ µε το ∆Σ του συνδέσµου. Χρόνος διεξαγωγής αποφασίστηκε να είναι 
η 1η εβδοµάδα του Ιουλίου. 
Εκκρεµεί να αποφασισθεί η παράλληλη διοργάνωση, στο φουαγιέ του χώρου που θα 
επιλεγεί, έκθεσης µε µικρά περίπτερα τόσο για τα µέλη του ΣΕΦ όσο και για µη 
µέλη. Κόστος συµµετοχής στην έκθεση αποφασίστηκε να είναι 500 € για τα µέλη 
του ΣΕΦ και 1.000€ για µη µέλη.  Ο κος Χρηστίδης ανέλαβε να επικοινωνήσει 
τηλεφωνικώς µε εταιρίες προκειµένου να έχουµε άµεσα µία εικόνα για τη διάθεση 
συµµετοχής στην έκθεση αυτή. Σε περίπτωση που στην έκθεση δεν δηλώσουν 
πρόθεση να συµµετάσχουν τουλάχιστον 15 εταιρίες, αποφασίστηκε οµόφωνα να µη 
πραγµατοποιηθεί η έκθεση αλλά µόνο το συνέδριο. 

   
Γ.      Νέα θέµατα 

 
1ο Θέµα : Παρουσίαση και συζήτηση βελτιωµένης «Πρότασης» Συνδέσµου µε 
στόχο την προσέλκυση νέων µελών και άλλων πηγών εσόδων καθώς και την 
διατήρηση των υπαρχόντων µελών – εισήγηση Θ. Ορεινός  

Μετά την παρουσίαση από τον κ Ορεινό, των προτάσεων του για τη προσέλκυση 
νέων µελών και γενικότερα άλλων πηγών εσόδων για το ΣΕΦ, έγινε συζήτηση και 
αποφασίσθηκε οµόφωνα να αναβαθµιστεί το site του Συνδέσµου, να επικαιροποιηθεί 
το περιεχόµενο και να υπάρχει τακτική επικοινωνία µε τα µέλη ώστε να 
ενηµερώνονται για νέες προσθήκες και να τονωθεί η επισκεψιµότητα από τα µέλη.  
Οι ενέργειες αυτές µπορούν να οδηγήσουν µελλοντικά σε δυνατότητα για φιλοξενία 
διαφηµίσεων ή άλλων δράσεων για την προσέλκυση εσόδων. Υπεύθυνος για τις 
παραπάνω ενέργειες από την πλευρά του ∆Σ είναι ο κ. Χρηστίδης. 
 
2ο Θέµα : Mετεγκατάσταση  Συνδέσµου,  αλλαγή έδρας (π.χ. περιοχή Hilton, Πλ.    
Μαβίλη (Αµερικανική Πρεσβεία), Κουκάκι, Κεραµικός, Λ. Συγγρού) ανάθεση 
εξεύρεσης νέου χώρου – εισήγηση Σ.Καπέλλος 

 Ο κος Καπέλλος ενηµέρωσε για την εξώδικη καταγγελία  µίσθωσης- µετά την 
άρνηση του ιδιοκτήτη για µείωση του µισθώµατος- που ετοίµασε ο νοµικός κος 
Ταβουλάρης και η οποία θα παραδοθεί στους ιδιοκτήτες από κλητήρα. Μετά από 
συζήτηση το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα να αναλάβει την εξεύρεση νέου – 
οικονοµικότερου χώρου ο κος Σούρσος, µε έµφαση σε περιοχές όπως Σύνταγµα, Πλ. 
Μαβίλη, Hilton και ίσως Λ. Συγγρού ή Βουλιαγµένης αλλά πάντα εστιάζοντας σε 
περιοχές µε πρόσβαση σε σταθµό µετρό. 

 

6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ., αποφασίσθηκε  να πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα  
13 Μαϊου 2013 και ώρα 17:30 στα γραφεία του Συνδέσµου, Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ. 
∆ηµητρίου, Αγ. ∆ηµήτριο.   
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Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 
 
 

AΘΗΝΑ, 15.04.2013 
 
 
 

Ο Πρόεδρος  Καπέλλος Σωτήρης 
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Χρηστίδης Χάρης   
 
Ο Ταµίας    Σακκάς Θανάσης    
 
Μέλος     Ζαχαρίου Αλέξανδρος   
 
Μέλος  Σούρσος Μανώλης     

        
Μέλος     Πιταροκοίλης Σοφοκλής 


